

- | | |
|---|--|
| <p>413 Editorial</p> <p>413 Psychiatrische Praxis: Das dreißigste Jahr
<i>Asmus Finzen</i></p> <p>414 Originalarbeiten</p> <p>414 Deutschsprachige psychiatrische Versorgungsforschung – Was und wie wird berichtet? – Eine Analyse von Veröffentlichungen in der Psychiatrischen Praxis 1999–2002
<i>Dirk Claassen, Stefan Priebe</i></p> <p>424 Aktuelle Themen sozialpsychiatrischer Forschung im deutschen Sprachraum: Eine Inhaltsanalyse wissenschaftlicher Zeitschriften
<i>Anita Holzinger, Matthias C. Angermeyer</i></p> <p>438 Narrenhaus, Irrenanstalt, Heil- und Pflegeanstalt, Fachkrankenhaus – Zur Entwicklung der Bezeichnungen für psychiatrische Kliniken in Deutschland bis zum Anfang des 20. Jahrhunderts
<i>Dirk Carius, Matthias C. Angermeyer, Holger Steinberg</i></p> <p>444 Wahlverhalten chronisch psychisch Kranker – Ergebnisse von Umfragen unter Bewohnern therapeutischer Wohneinrichtungen zu den Bundestagswahlen 1994, 1998 und 2002
<i>Jens Bullenkamp, Burkhardt Voges</i></p> | <p>413 Editorial</p> <p>413 Psychiatrische Praxis: 30th Anniversary
<i>Asmus Finzen</i></p> <p>414 Original Papers</p> <p>414 German-Speaking Mental Health Services Research – What and How is Reported? – An Analysis of Publishing in Psychiatrische Praxis 1999–2002
<i>Dirk Claassen, Stefan Priebe</i></p> <p>424 Current Topics of Social-Psychiatric Research in German Speaking Countries: A Content Analysis of Scientific Journals
<i>Anita Holzinger, Matthias C. Angermeyer</i></p> <p>438 Madhouse, Asylum, Retreat, Specialist Hospital – On the Genesis and History of Names for Psychiatric Institutions in Germany Until the Beginning of the 20th Century
<i>Dirk Carius, Matthias C. Angermeyer, Holger Steinberg</i></p> <p>444 Voting Behaviour of the Chronic Mentally Ill – Results from Opinion Polls Among Residents from Therapeutic Facilities after the Federal Elections to the Bundestag in 1994, 1998 and 2002
<i>Jens Bullenkamp, Burkhardt Voges</i></p> |
|---|--|